



KERAJAAN NEGERI SEMBILAN

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) yang masih dibenarkan membuat tawaran, berkelayakan dan berpengalaman untuk memasuki tender bagi kerja-kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Tender	Taraf/Jenis Syarikat	Kelayakan	Tempat & Tarikh Dokumen Diperolehi	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Ditutup
Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan	PROJEK PEMAJUAN KAWASAN (PPK) FASA 2 KAMPUNG SIMPANG DURIAN, DAERAH JELEBU, NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS (NO. TENDER : SUKNS/T/BP 2/2020)	Terbuka (Khas Bumiputera T1)	CIDB G6 Kategori B Pengkhususan B04 Kategori CE Pengkhususan CE02, CE19, CE 20	Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan, Tingkat 4, Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus. 9 Jun 2020 (Selasa) Hingga 19 Jun 2020 (Jumaat)	RM 750.00 Dikehendaki mengeluarkan Wang Pos/ Wang Kiriman Pos/Bank yang dibuat atas nama Bendahari Negeri, Negeri Sembilan Tidak akan dikembalikan	Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan, Tingkat 4, Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus. 22 Jun 2020 (Isnin) 12.00 Tengah hari
Taklimat Projek dan Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN (SOP KKM: penjarakan sosial dan 'hand sanitizer' di syarikat). Berkumpul di kawasan lapang bersebelahan Muzium Adat, Daerah Jelebu, Negeri Sembilan Darul Khusus. Pada 9 Jun 2020 (Selasa) jam 9 pagi						

Tender ini mensyaratkan bahawa hanya **Penama yang tercatat** di dalam **Sijil PKK** sahaja yang **dibenarkan** untuk menyertai Taklimat Projek dan Lawatan Tapak. Sila bawa bersama salinan sijil (**PKK, SPKK, CIDB dan Sijil Taraf Bumiputera**) semasa lawatan tersebut.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat berkenaan semasa **waktu pejabat (Isnin hingga Khamis – 8.30 pagi hingga 1.00 petang dan 2.00 petang hingga 4.30 petang. Jumaat – 8.30 pagi hingga 12.15 tengahari dan 2.45 petang hingga 4.30 petang) mulai 9 Jun 2020 (Selasa).**

Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja, Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor dikehendaki mengemukakan bukti pendaftaran dengan CIDB dengan menunjukkan SIJIL ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dari CIDB dan Sijil Taraf Bumiputera dan masih sah sehingga tarikh tutup Tender.